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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. november 24- 

               én 16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Polgármesteri Hivatal emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester 

 

Béni Norbert    képviselő 

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Nem volt jelen:  Dombi Norbert          képviselő  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

Meghívottak közül megjelent:  

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője 

(a 9.) napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 fő képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Dombi Norbert képviselő úr hamarosan megérkezik. Napirend előtt senki nem 

kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi 

javaslatot).  

A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Nem volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Béres Gergő)” tárgyú előterjesztés zárt ülésen 

történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

298/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Béres Gergő)” tárgyú, 183/2022. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Nagy József)” tárgyú előterjesztés zárt ülésen 

történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

299/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Nagy József)” tárgyú, 184/2022. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Magyarósi Attila)” tárgyú előterjesztés zárt 

ülésen történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

300/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Magyarósi Attila)” tárgyú, 185/2022. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  
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Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Szedmák Zsolt)” tárgyú előterjesztés zárt ülésen 

történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

301/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Szedmák Zsolt)” tárgyú, 186/2022. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (189/2022.) 

2.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

3.) Étkeztetési nyersanyagnormák és a szolgáltatónak fizetendő térítési díj megállapítása 

(190/2022.) 

4.) Köztemető parkjának gondozására és fenntartására megkötendő szerződés (191/2022.) 

5.) Pétfürdő Nagyközség közlekedési koncepciója (187/2022.) 

6.) Közterületi segédmunkát végző önkormányzati munkavállalók 2023. évi foglalkoztatása 

(188/2022.) 

7.) Igazgatási szünet (192/2022.) 

8.) Megállapodás a Vöröskereszt Veszprém Megyei Szervezetével a Támogató-szállító 

Szolgálat ellátására (194/2022.) 

9.) Energiatakarékossági intézkedések (198/2022.) 

 

Tájékoztató: 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat I-III. negyedéves gazdálkodásáról (196/2022.)  

2.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (193/2022.) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

16.05 órakor a Képviselő-testület zárt ülésen folytatta tovább a munkát.  

16.55 órakor a Képviselő-testület nyilvános ülésen folytatta tovább a munkát.  

A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  
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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 189/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Béni Norbert képviselő: A 4-es pontnál lehet, hogy én értem félre. Addig lehet, hogy rendben 

van, hogy október-novemberben 40 %. 60 %-os felhasználást mondtál. 40 %-ot takarítasz meg 

és 60-at használsz. December hónapban 30 van ideírva. Szerintem 30-at vállaltál és 70 a 

megtakarítás.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem. 30 %-nyi távfűtési megtakarítás.  

 

Béni Norbert képviselő: Valami itt nem stimmel szerintem.  

 

Horváth Éva polgármester: Október, novemberben 40 %-nyi, decemberben 30 % 

megtakarítás.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Decemberben és januárban előreláthatólag nem nagyon lesz mocorgás.  

 

Béni Norbert képviselő: Decemberben 70-et vállalt szerintem, ezt 80-ról toltuk fel 70-re, mert 

a polgármester asszony 80-at akart. 70-et vállaltál el.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Akkor az 30 %-os felhasználás.  

 

Béni Norbert képviselő: De itt megtakarítás van. A 40 % rendben, de akkor a december 

hónapnál 70-nek kellene lennie. Nem?  

 

Horváth Éva polgármester: Ez volt a javaslat, ezt szavaztátok meg.  

 

Béni Norbert képviselő: Itt szerepel ez a megtakarítása esetén. Ez nagyon feltételes, amit 

elvileg kihúzattunk a határozatból.  

 

Horváth Éva polgármester: Megkapják és így számolnak el vele.  
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Molnár Gyula László képviselő: Akkor ezt kapjuk ki belőle.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezzel már nem tudsz mit csinálni. 

 

Béni Norbert képviselő: 40 % megtakarítást vállaltál el októberben, novemberben és 70-et 

vállaltál decemberben. 60 felhasználás és 30 felhasználás.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Pont fordítva van ideírva.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ezt nem tudod végrehajtani. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ezt könnyebben végre tudom hajtani.  

 

Béni Norbert képviselő: Az a kérdés, hogy mi van a szerződésben.  

 

Horváth Éva polgármester: Tavaly is úgy volt, hogy decemberben volt a kisebb hőfogyasztás, 

mert decemberben nem nagyon ment a PMTE és nem fűtöttünk. Ahhoz a kisebbhez képest a 

30 %-os megtakarítás lehet, hogy jobb.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem így volt. A bázishoz képest volt. 

 

Horváth Éva polgármester: A tavalyi év a bázis.  

 

Béni Norbert képviselő: Mindent ahhoz viszonyítottunk az előző ülésen. Az októbert, 

novembert és a decembert is.   

 

Horváth Éva polgármester: A Zsolti túlteljesíti. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Annyit tudok mondani, hogy szeptemberben a tavalyi évhez képest nem 

változott a fogyasztás. Októberben tavaly 11,2 GJ helyett 4,88 GJ volt. Novemberben az 57,6-

hoz képest a tegnapi nappal 5,6 GJ. Valahol próbáljuk tartani. A fűtést ezen a héten rendeltem 

meg. Eddig nem fűtöttünk, csak a melegvíz felhasználás volt. 1-2 nap alatt felcsúszott a 

fogyasztás, nyilván azért, mert fel kellett fűteni a rendszert. Ez vissza fog menni és meglátjuk 

a novembert. Időjárástól függően lesz a felhasználás. A temperáló fűtést, a 15 fok környékét 

kell, hogy tartsuk. A radiátorokat próbáljuk minimálisra állítani, hogy a szükséges meglegyen. 

A december lesz az értékmérő, hogy sikerül ténylegesen betartani.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

308/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 
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166/2022.(V.26.), 278/2022.(X.13.), 281/2022.(X.27.), 282/2022.(X.27.), 

284/2022.(X.27.), 289/2022.(X.27.), 290/2022.(X.27.), 291/2022.(X.27.), 

292/2022.(X.27.), 293/2022.(X.27.), 296/2022.(X.27.), 297/2022.(X.27.). 

 

 

2.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

 

 

Horváth Éva polgármester: Az október végi üléstől a következők történtek.  

Magyar Falu Program. 2022. november 2-án kaptunk egy hiánypótlási felhívást az 

elszámolásra. Ez a Közösségi Ház központi fűtésére vonatkozott. A falutáblákat elfelejtettük 

lefotózva mellékelni. Beadtuk 10-én.   

November 3-án egy külső védelmi gyakorlat volt Pétfürdőn. Az esemény a Huntsmann Zrt-nél 

volt, egy DMA szivárgás. Ennek a gyakorlata történt meg. Ez részleges gyakorlat volt. Itt az 

információáramlás volt a gyakorlás témája.   

Született egy központi döntés, hogy minden önkormányzatnál a katasztrófavédelmi referens 

mellé egy honvédelmi referenst is ki kell jelölni december 2-ig. Egy személy is csinálhatja a 

kettőt, így Fülöp Ildikó kapta meg ezt a feladatot. 

November 5-én a Tisztulj Pét hulladékgyűjtő akció keretében viszonylag nagy létszámban 

történt Pétfürdőn hulladékmentesítés. Nagy köszönet a fiatalságnak.  

KEHOP szennyvíztelep. November 8-án volt az utolsó kooperáció. Elkészült a bejáró út, ami a 

mi tulajdonunk, megközelíthető biztonságosan a szennyvíztelep. November 15-én volt egy PR 

egyeztetés. A projekt része volt, hogy kijelöltek egy céget, aki a PR dolgokat csinálja a 

projekttel kapcsolatban. Egyeztettünk a céggel. Ne csodálkozzatok, hogy egy tájékoztató tábla 

lesz kirakva a Cseri kanyarba, nem kicsi. Elvileg a beruházásnál kellene lenni, de mivel az 

előírás szerint olyan helyre kell tenni, hogy jól látható és sokan lássák, ezért az Irányító Hatóság 

nem engedélyezte, hogy a szennyvíztelep mellé rakjuk, mert ott nem látja senki sem. Közösen 

úgy döntöttünk, hogy a Cseri kanyarba legyen. Lehetőség lett volna kerítésre feltenni, de mivel 

ilyesmi a szöveg, hogy itt épül a szennyvíztelep, így vállalkozóként nem engedném, hogy a 

kerítésemre rárakják. Marad a tábla.   

A programnyitó november 28-án 11 órakor lesz a Közösségi Házban. Kötelező elem nem kevés 

pénzért.  

Liszt Ferenc utca 5. A cölöpözés 2/3-a elkészült. Várható befejezés december 18-a. Úgy tűnik, 

hogy az épület mozgása megállt. Méréseket rendelt a társasház nem kevés pénzért. A statikus 

készíti az épület belső szerkezetmegerősítési terveket. A tegnapi napon volt közgyűlés és 

megerősítették, hogy kérik az önkormányzati kölcsönt.  

Kisebb munkák: 

A Temető előtti útszakaszon a parkolóra rálógó faágak levágása megtörtént.  

Az Ifjúság utca - Akácfa utca kereszteződésében a forgalomtechnikai tükör letört bilincsének 

cseréje, a tükör visszahelyezése megtörtént.  

A Szent István parkban a pad hiányzó deszkájának pótlását megrendeltem.  

A település 10 különböző helyszínén a kopott KRESZ táblák újramatricázását megrendeltem. 

Kérdés? Nem volt.  
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3.) Étkeztetési nyersanyagnormák és a szolgáltatónak fizetendő térítési díj megállapítása 

(száma: 190/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal a 

Sze-Pa-Szolg. 2012. Kft.-t javasolja az Óvoda szolgáltatójának. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal a Sze-Pa-Szolg. 2012. Kft.-t javasolja az Iskola 

szolgáltatójának. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal a Sze-Pa-Szolg. 2012. Kft.-t javasolja a Szociális 

étkezés szolgáltatójának. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a Bölcsőde normája 465.- Ft legyen. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal a Sze-Pa-Szolg. 

2012. Kft.-t javasolja az Óvoda szolgáltatójának. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal a Sze-Pa-Szolg. 2012. Kft.-t javasolja az Iskola 

szolgáltatójának. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal a Sze-Pa-Szolg. 2012. Kft.-t javasolja a Szociális 

étkezés szolgáltatójának. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a Bölcsőde normája 465.- Ft legyen. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azért született ez a majdnem egyhangú döntés, mert azt 

érzékeltük, hogy a szolgáltató megfelelően ellátja a feladatait. Növekedett az étkezést igénybe 

vevők száma. Nem volt kiemelkedő vagy állandó panasz. Ezért döntöttünk az eddigi jól bevált 

szolgáltató mellett.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Én, mint óvodában dolgozó, szeretném elmondani, hogy a 

gyerekek megeszik az ételt. Nyilván vannak olyan napok, amikor nem annyira gyermek ízűre, 

kedvére sikerül az ebéd. A szolgáltatóval az óvodavezetés azonnal fel tudja venni a kapcsolatot 

és bármiféle jelzés megy a szolgáltató felé, komolyan veszik és azon változtatni próbálnak.  

 

Béni Norbert képviselő: Az iskolában is rendben van az étel, ott is megeszik a gyerekek, 

kivéve, amit nem. Ez nem a szolgáltató problémája. Egy rakott káposzta sajnos nem a gyerekek 

kedvence, annak ellenére, hogy minden rendben van vele. Van ilyen étel, hogy nem ismerik, 

nem eszik meg. Ami fogukra való, abból meg ami beléjük fér. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy az Óvodában a Sze-Pa Szolg. Kft. legyen 

a szolgáltató, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta, hogy az Óvodában a Sze-Pa 

Szolg. Kft. legyen a szolgáltató. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy az Iskolában a Sze-Pa Szolg. Kft. legyen 

a szolgáltató, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta, hogy az Iskolában a Sze-Pa 

Szolg. Kft. legyen a szolgáltató. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a szociális étkeztetésnél a Sze-Pa Szolg. 

Kft. legyen a szolgáltató, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta, hogy a szociális étkeztetésnél 

Sze-Pa Szolg. Kft. legyen a szolgáltató. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Bölcsődének 465,- Ft-ra emeljük fel a 

normáját, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta, hogy a Bölcsődének 465,- Ft 

legyen a normája.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki így egyben elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

309/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

I. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzat által fenntartott valamint működtetett, a személyes 

gondoskodás keretében étkeztetést nyújtó intézményekben a 

szolgáltatókkal és intézményvezetőkkel végzett egyeztetés alapján az 

élelmezési nyersanyagnormát és a szolgáltatónak fizetendő térítés összegét 

2023. év január hó 1. napjától az alábbiakban határozza meg: 

 

1./ Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda 

 

Szolgáltató: Sze-Pa-Szolg. Kft.  

    Norma: Szolgáltatónak fizetendő: 

- gyermekek részére 

ebéd: 396,- Ft 568,- Ft + ÁFA/fő/nap 

tízórai + uzsonna: 268,- Ft 369,- Ft + ÁFA/fő/nap 

háromszori étkezés:  664,- Ft 937,- Ft + ÁFA/fő/nap 

 

2./ Horváth István Általános Iskola 

 

Szolgáltató: Sze-Pa-Szolg. Kft.  

    Norma: Szolgáltatónak fizetendő: 

- gyermekek részére 

ebéd (menza): 412,- Ft 616,- Ft + ÁFA/fő/nap 

tízórai + uzsonna: 277,- Ft 393,- Ft + ÁFA/fő/nap 

háromszori étkezés:  689,- Ft 1.009,- Ft + ÁFA/fő/nap 
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3./ Szociális étkeztetés  

 

Szolgáltató: Sze-Pa-Szolg. Kft.  

    Norma: Szolgáltatónak fizetendő: 

          

ebéd 531,- Ft 675,- Ft + ÁFA/fő/nap 

 

4./ Bölcsőde 

     Norma:   

           

     - saját konyhán előállított egész napos ellátás: 465,- Ft 

 

 

II. A Képviselő-testület 

 

1. Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról az érdekelt 

intézményeket és szolgáltatókat tájékoztassa. 

2. Felhatalmazza az érintett intézményvezetőket és a polgármestert, 

hogy a jelen határozatban foglaltak szerint kössék meg a 

szolgáltatókkal a szállítási szerződést. 

 

Határidő II/1. pontra: 2022. december 10. 

                II/2. pontra: 2022. december 31. 

 

Felelős: II/1. pontra: Horváth Éva polgármester 

              II/2. pontra: érintett intézményvezetők és polgármester 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Tegnap a Pénzügyi Bizottság ülésén felmerültek kérdések a 

gyermekétkeztetés fizetése, a szülői nyilatkozatokkal kapcsolatban. Képviselő úr újfent feltette 

a kérdést, hogy mit lehet tenni, hogy a jövedelmi viszonyokat ellenőrizzük. Újfent 

körbefutottuk a jogszabályokat, én is, a helyettesem is. Mindig elmondom, hogy egyikünknek 

sem esik le az aranygyűrű az ujjáról, hogy tőlünk magasabb szinten, okosabbat megkérdezzünk. 

Körbe jártuk, több települést is felhívtunk, hogy jól értelmezzük. A szülő büntetőjogi 

felelőssége tudatában nyilatkozik. A minimálbérhez van kötve az egy főre eső jövedelem, 

konkrétan a nettó minimálbér 130 %-a az egy főre eső jövedelem. A szülő nyilatkozatát a 

bölcsődében és az óvodában el kell fogadni. Nincs az ég világon semmilyen mód arra, hogy 

bárki ezt vizsgálja. Elmondtam tegnap is, hogyha bárkinek ezzel gondja van, és konkrét 

személlyel van gondja, vagyonosodási vizsgálatot indíttathat bárki a személy ellen. Ezt a NAV 

vezényli le és egy hosszadalmas vizsgálat. Ez a módja. Nincs joga az óvodavezetőnek vizsgálni. 

Olyan szintig elmentünk a kérdésekkel, hogy minden évben van az étkezéshez normatíva 

ellenőrzés a MÁK-tól, megkérdeztük, hogy ők vizsgálnak-e valamit a normatíva ellenőrzésnél, 

a szülői nyilatkozatok esetében. Semmit.  

 

Béni Norbert képviselő: Akkor annyiban maradunk, hogy az óvodába járó családok 10 %-a 

fizet.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Konkrétan 12 család.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Összesen 12-en fizetnek. A 12-ből 6 vagy 8 az 

önkormányzat, illetve a település intézményeinél dolgozik. Emiatt úgy gondolja, hogy 
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becsületes lesz, mert neki annak kell lenni, csak a többi szülő, miután nem elérhető a történet, 

ezért úgy gondolják, hogy bevállalják a NAV-os vizsgálatot is, ami sohasem fog elindulni. Úgy 

gondolom, hogy ez az önkormányzattal szemben nem igazságos. Onnantól kezdve ez a 

takarékossági történet, hogy a szülő azt mondja, hogy nekem ingyen van, és így nem fontos, 

hogy jelentsem, hogy lemondjam. Most mióta új óvodavezetés van, azt tudom mondani, hogy 

kemény szabályok vannak. A gyerek nem jöhet be az óvodába, ha a szülő nem tartja be a 

szabályokat, hogy előtte levő nap 10 óráig be kell jelentenie, hogy a gyerek másnap érkezik és 

ezért étkezést a számára biztosítsanak. Nincs már ilyen, hogy megoldjuk és valahonnan szedünk 

össze. Ha már egyszer ingyen kapja a szülő, akkor tegye már meg azt, hogy az önkormányzat 

zsebéből se húzza ki a pénzt, amit ő nem hajlandó befizetni. Pedig többen vannak, akik akár 

meg is tehetnék. Nem tudok és nem is vagyok hajlandó neveket mondani.  

Ebből a szempontból bízom benne, hogy egy idő után ez látványosabb lesz, hogy nincs 

behúzkodás, hogy majd csak egyszer megérkezik. Ha a gyerek hiányzik egy napot és a szülő 

nem jelez, akkor a következő napon már az óvónőnek ki kell húznia a létszámból és a gyerek 

csak úgy érkezhet vissza, ha a szülő bejelentette. Ha nem, akkor reggel bocsi nincs ebéd, nincs 

étkezés. Vagy ebéd előtt el kell mennie, ha ő arra a napra nem tudja a gyerek elhelyezést 

megoldani, hiszen az oktatási törvényben benne van, hogy az óvodáskorú gyerekeknek 8-12-ig 

kötelező óvodában lenni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezzel kapcsolatban akartam mondani, hogy a gyakorlaton 

kicsit változtassunk. Kérdésként az is felmerült, hogy kötelező-e az óvodában enni. Nem 

kötelező az óvodában semmilyen étkezés. Se reggeli, se ebéd, se uzsonna. A gyerek nyugodtan 

bevihető úgy, hogy otthon reggelizett, nyugodtan elvihető úgy az óvodából, hogy otthon fog 

ebédelni, sőt mi több a bölcsődében is. Az önkormányzat kötelezettsége az, hogy biztosítsa a 

gyerek étkeztetést, de ezt a szülőnek nem kötelező igénybe venni. 

 

Béni Norbert képviselő: Ez az egész étkeztetés ott bukik ki, hogy véget ér a gyereknek az 

óvoda, jön az iskolába, és hirtelen megszűnik ez a nagyszámú kedvezmény.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Annál a gyermeknél, aki egyedül van. Valamennyit csökken, 

de az, amit a kormány el akart érni ezzel, hogy az ingyenes gyerekétkeztetést biztosítja, és ebbe 

beleértem az iskolát is, mert ott, ahol három gyerek van az iskolában is ingyen étkezik. Az 

ingyenes gyerekétkeztetés így valósul meg.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Úgy valósul meg, hogy csalásra késztetik a szülőket. 

 

 

4.) Köztemető parkjának gondozására és fenntartására megkötendő szerződés  

(száma: 191/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot.  
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Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

310/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a köztemető 

parkgondozásáról szóló, jelen határozat mellékletét képező szolgáltatási 

szerződést jóváhagyja, egyben felhatalmazza a polgármestert a szerződés 

aláírására.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a szerződésben foglaltakra a 2023. évi 

költségvetés előkészítése során legyen figyelemmel. 

 

Határidő szerződéskötésre: 2022. december 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

5.) Pétfürdő Nagyközség közlekedési koncepciója (száma: 187/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 2. számú határozati 

javaslatot. 

A Bizottság 2 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a 3. számú 

határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 tartózkodás mellett nem 

javasolja elfogadásra az 1. számú határozati javaslatot.  

A Bizottság 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a 2. számú 

határozati javaslatot.  

A Bizottság 5 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a 3. számú határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Hozzászólás?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Valamit mondjanak már a bizottsági elnök urak, hogy 

miért nem szavazták meg a bizottságok. Valami indoka van. Valamit változtatni akarnak.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem volt semmilyen vita erről. Senki nem kérdezett, nem mondott 

véleményt. 



12 

 

 

Molnár Gyula László képviselő: A koncepcióban az van benne, amiről két éve dolgozunk. 

Minden olyan dolog, ami előkerült, felmerült, kimentünk, egyeztettünk a lakossággal, meg 

lettek hívva. Persze olyan soha nem lesz a koncepció, ami mindenki számára meg fog felelni, 

de próbáltuk úgy megcsinálni, hogy olyan legyen, ami a többségnek megfelel. Szerintem ez 

sikerült. Ez a két év elhúzódó dolog volt. Meg lehetett volna csinálni rövidebb idő alatt. Ezért 

nem az itt dolgozók a hibásak, hanem a betegségek, covid, stb. közbejött. Szeretnék a végére 

pontot tenni és afelé menni, amiket beillesztettünk, illetve elvárunk, hogy fejlődjenek, 

javulgassanak, ahogy van rá lehetőségünk, pénzünk, kezdjük el és csináljuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Most azt mondtad, hogy végre összeállt a koncepció és te is 

tartózkodtál a Településfejlesztési Bizottság ülésén.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azért, mert nem volt vita. Ha nincs vita, akkor… 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor vitázzunk egy kicsit. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Humán Bizottság ülésén megszavaztam.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Sajnos nem tudtam részt venni a Településfejlesztési Bizottság ülésén 

ennél a napirendnél. Szerettem volna egy-két észrevételt tenni, amik apróságok.  

Az első a koncepcióban a II/1.c. Parkolóknál, úgy kezdődik, hogy „Parkolóhelyek kialakítása, 

illetve meglévő parkolóhelyek számának növelésének érdekében…” szerintem ez nyelvtanilag 

nem helyes. Növelése érdekében kellene.  

Nem tudom, hogy van-e sport és szabadidő centrumunk? Szerintem nincs.  

Aztán a Berhidai út 52. számú épület előtt milyen üzletek vannak? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem üzletek vannak, hanem vállalkozások.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Üzletek előtti parkolás.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Amit most építettek.  

 

Béni Norbert képviselő: Az üzletekkel szemben megcsinálták a parkolókat.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: De mindegy, mert megcsinálták olyan murvás, padkásra, 

hogy nem is tudsz ott várakozni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt az üzlet tulajdonosok kérték, hogy ott ne parkoljon senki.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem volt egyértelmű. IV/I.8. Ifjúság útja sincs Péten, Ifjúság utca van. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem jól tudod képviselő úr.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A térképeken mindenhol utca van.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A térképek nem mérvadók. A központi lakcímnyilvántartás 

a mérvadó. Az utca elnevezés képviselő-testületi hatáskör. Ez még Palotáról örökölt utca 

elnevezés. Az utca elnevezésben ez Ifjúság útja, ahogy a Zalai György is útja és nem utca.  
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Nagy Zsolt képviselő: Szerintem ez annak idején elírás volt, de mindegy.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Biztos, hogy nem. Erről képviselő-testületi határozatok 

vannak.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ott lett elírva. A Zalai György utca miért lett volna útja? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azért, mert a Rózsa Ferenc is útja volt és csak a Zalai 

Györgyöt változtatták meg annak idején.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Szerintem névtelen utcánk sincs.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez így jó. Továbbra is elmondom, hogy a Képviselő-testület 

hatásköre a közterület nevének, jellegének megváltoztatása.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A névtelen utca melyik? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az átkötő út az Akácfa és a Babits Mihály utca között.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Azt Kis utcának neveztük el.  

Köszönöm, nincs más.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

311/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete „Pétfürdő 

Nagyközség Közlekedési Koncepció”-ját a térképmellékletekkel jelen 

határozat mellékleteként jóváhagyja. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

312/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

224/2017.(V.25.) számú képviselő-testületi határozattal elfogadott 

„Pétfürdő közlekedéstechnikai koncepció”-ját – a felülvizsgálat 

eredményeként – visszavonja. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Következik a 3. számú határozati javaslatot. A sok fekvőrendőr 

miatt nem fogom elfogadni. Aki elfogadja az előterjesztett 3. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

313/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2023-

2027. évi „Pétfürdő Nagyközség Közlekedési Koncepció”-jában 

elfogadott 2023. évben intézkedést igénylő alábbi feladatokat 2023. évben 

elvégezteti. 

 

1.) Az Iskola utcában, a Bocskai és Fazekas utca közötti szakaszon 

„Egyenetlen úttest” jelzőtábla (küszöb) kihelyezése mindkét 

irányból. 

 

2.) A Kölcsey köz kezdő szelvényénél „Behajtani tilos” jelzőtábla 

cseréje, „Mindkét irányból behajtani tilos” jelzőtáblára. 

 

3.) A Berhidai út 58. számú épület előtt kopott „Gyermekek”, illetve 

„Megállni tilos” jelzőtábla cseréje.  

 

4.) Az Akácfa utcában kihelyezett „Várakozni tilos” táblák hatályát 

kiegészítő táblák (1 óra) levétele. 

 

5.) A Kosztolányi Dezső utcában mindkét oldalon (a játszótérnél) 20 

km-es „Sebességkorlátozás” jelzőtábla elhelyezése.  

 

6.) A Berhidai út 52. számú épület üzletei előtti parkolás megtiltásához 

a létesítmény mellett, annak közepén „Várakozni tilos” jelzőtábla, 

„Rakodási terület” és „Tilalom közepe” kiegészítő tábla kihelyezése.  

 

7.) A Temető utca és Ifjúság útja közötti egyirányú szakasz 

megfordítása. 

 

8.) A Temető utca - Ösküi utca közötti Akácfa utcára és az Ifjúság útjára 

20 km-es „Sebességkorlátozás” jelzőtábla kihelyezése. 
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9.) A Fazekas utca - Berhidai út csatlakozást követően egy „Megállni 

tilos”, „10 méteres távolság” megjelölést mutató kiegészítő tábla 

kihelyezése.  

 

10.) A Hősök terére bevezető útszakaszok elején lévő 20 km-es 

„Sebességkorlátozás” jelzőtábla cseréje 20 km-es „Korlátozott 

sebességű övezet” jelzőtáblára. 

 

11.) Az Akácfa utca Temető utca - Ösküi utca közötti szakaszán 3 db 

forgalomcsillapító küszöb telepítése. (Temető utca – Névtelen utca 

(1929 hrsz-ú) út, Névtelen utca (1929 hrsz-ú út) – Ifjúság útja, 

Ifjúság útja – Ösküi út közötti szakasz.) Ezzel egyidőben a 

létesítmény előtt 50 m-es távolságban az „Egyéb veszély” jelzőtábla 

és „Egyenetlen úttest” (sebességcsökkentő borda) tábla kihelyezése. 

 

12.) A sportpályához vezető útszakaszon 2 db forgalomcsillapító 

küszöb telepítése, valamint mindkét irányból „Egyenetlen úttest” 

tábla (sebességcsökkentő borda) kihelyezése. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a 2023. évi költségvetés tervezésekor a 

határozatban foglaltakra legyen figyelemmel.  

 

Határidő: 2023. évi költségvetés előkészítése 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

6.) Közterületi segédmunkát végző önkormányzati munkavállalók 2023. évi 

foglalkoztatása (száma: 188/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a módosítással, hogy 2023. január 1-től 10 fő 

havi 1300 óra munkaidőkeret foglalkoztatású, közterületi segédmunkát végző önkormányzati 

munkavállaló foglalkoztatását támogatja. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot azzal a módosítással, hogy maximum 10 fő, vagy maximum 

1300 munkaóra / hónap. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Aki elfogadja a módosított határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

314/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja 

2023. január 1-től maximum 10 fő, havi 1300 óra munkaidőkeretben 

történő közterületi segédmunkát végző önkormányzati munkavállaló 

foglalkoztatását. 
A személyi juttatások és járulékok fedezetét a 2023. évi költségvetésben 

biztosítja. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a munkaszerződések megkötésére. 

 

Határidő: 2022. december 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

7.) Igazgatási szünet (száma: 192/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony kiegészíteni szeretnéd-e? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Kiegészíteni nem szeretném. Elmondani csak azért 

szeretném, mert úgy emlékszem, hogy amikor januárban elfogadta a Képviselő-testület, akkor 

egyrészt felkerült, mint határozat a honlapra és ha valaki ott érdeklődik, nézi, akkor úgy tudja, 

hogy lesz igazgatási szünet a régi jogszabály szerint.  

E szerint most nem lehet, mert a kormány hozott egy rendeletet, aminek az időtartama más, 

mint ahogy az eredeti kormányrendelet szerint a Képviselő-testület meghatározta. Ezt a fajta 

igazgatási szünetet nem javasolnám bevezetni. A mi dolgozóinkat eléggé hátrányosan érintené, 

már azokat, akik január 6-ig nem szeretnének otthon maradni. 

Az energiamegtakarítást más módszerekkel próbáljuk megoldani. Ahogy tegnap is mondtam,  

nem a társhatóságoknak kell a Hivatal munkatársainak, a hivatal munkájának megfelelni, 

hanem a település lakóinak. Itt helyben tudjuk, hogy január első hetében milyen ügyfélforgalom 

van. Ezért nem javasolnám az igazgatási szünet bevezetését. Ettől függetlenül a dolgozók a 

szabadságukat ki fogják venni. Megoldott lesz mindenhol az ügyfélfogadás folyamatosan.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

315/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

A Képviselő-testület  

 

a) az 5/2022.(I.20.) számú határozatának b) pontját – mely a téli időszakra 

vonatkozó igazgatási szünetről rendelkezett – visszavonja,  
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b) a különleges jogállású szerveknél és a helyi önkormányzatok képviselő-

testületeinek hivatalánál elrendelhető igazgatási szünetre alkalmazandó 

veszélyhelyzeti szabályokról szóló 460/2022. (XI. 10.) Korm. rendelet 1. 

§ b) pontjában kapott felhatalmazással nem kíván élni, a 2022. december 

19-től 2023. január 6-ig tartó időszakra nem rendel el igazgatási szünetet 

a Pétfürdői Polgármesteri Hivatalban.  

 

 

8.) Megállapodás a Vöröskereszt Veszprém Megyei Szervezetével a Támogató-szállító 

Szolgálat ellátására (száma: 194/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

316/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Megállapodást köt a Magyar Vöröskereszt Veszprém Megyei 

Szervezetével a Támogató Szolgálati feladatok közül a fogyatékkal élő 

pétfürdői gyermekek szállítására 

 

2023. január 1-től 2023. december 31-ig. 

 

Az önkormányzat vállalja, hogy havonta bruttó 383.960,- Ft működési 

célú pénzeszköz átadásával hozzájárul a feladatellátás finanszírozásához. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező 

Megállapodás aláírására.  

 

Határidő szerződés megkötésére: 2022. december 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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9.) Energiatakarékossági intézkedések (száma: 198/2022.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság javaslatát kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje fel a Közösségi Ház Igazgatóját, hogy ajánlja fel 

a korábban törölt rendezvények megtartásának lehetőségét. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett javasolja, hogy a Közösségi Házban a 

zárva tartási idő alatt, december 22-től január 2-ig ne legyen könyvtár és ügyelet. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy az Óvodában a minimum hőmérséklet 

22 fok legyen. 

A Bizottság 3 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett a határozati javaslatának 4. pontját nem 

fogadja el. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a fenti 

módosításokkal. 

 

Horváth Éva polgármester: Közösségi Házra térjünk rá. Katit ¾ 6-ra hívtam, kicsit előrébb 

vagyunk. Konzultáltam vele a témáról. Azok, amik elhangoztak, a nagy része novemberi 

program volt.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: És a falukarácsony? 

 

Horváth Éva polgármester: A falukarácsony megszervezését nem vállalom. Azt november 

elsején el kell kezdni és fél millió forintot két hét alatt nem tudok összeszedni. Az egész műsor 

összeállítására nem lettek felkérve a civilek, a Kati sem vállalja. Ennyi idő nem lehet összehozni 

ezt az egészet. Ne legyen az idén falukarácsony. Arról nem beszélve, hogy nem működik a 

színházterem, egy kihűlt épület és ott a műsorban kisgyerekek, táncosok, a kihűlt színpadon 

szerepeljenek, ezt sem vállalom fel. Azt mondom, hogy ne legyen falukarácsony az idén. Két 

éve sem volt a pandémia miatt. Nem lett felkérve senki, nem kezdtem el kalapozni, fél milliót 

nem tudok összegyűjteni. Láttam a tavalyi költségeket, amiket össze tudtam szedni, hogy az 

mennyibe került, fél millióba nem fog megállni. El lehet ezt halasztani jövőre.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Húsvétkor is megtarthatjuk a karácsonyt. Tételesen 

szeretnék végigmenni azon, amit mondasz, hogy miben gondolom másképpen. Úgy gondolom, 

hogy egy falukarácsony nem attól falukarácsony, hogy utána megverekednek egy szatyor 

csokoládéért, gyümölcsért. Azt látom, hogy nem azért a szatyor édességért, gyümölcsért 

mennek oda, hanem azért, mert műsor van, együtt vagyunk és ünnep van. Nyilván, aki szívesen 

elfogadja az ajándékot az elfogadja, de nem azért érkezik meg.  

Azt mondtad, hogy nem voltak felkérések, nem tud az igazgató asszony összeállítani 

programot. Ez nem igaz, mert az ovisok kaptak felkérést, az iskolások is készülnek a saját 

iskolai ünnepségükre, amit ugyanazok a gyerekek a Közösségi Házban is előadnak. A 

néptáncos nyugdíjasok nagyon-nagyon szívesen jönnek. Úgy gondolom a tornászok, táncosok, 

ha felkérést kapnak, miután folyamatosan járnak versenyekre, szívesen megmutatják, hogy 

most éppen hol tartanak.  

Lenne egy kérdésem. A Közösségi Háznak a fűtéskorszerűsítése a múlt nyáron történt. Nem 

emlékszem, hogy mikor volt a színházterem felújítása? Az előtte volt egy-két évvel? 

 

Horváth Éva polgármester: Milyen felújítása? 



19 

 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Teljeskörű felújítása volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Teljeskörű felújítás 1998-ban volt, utána ami felújítás volt ott, az 

a padlóburkolat csere volt. Ekkor csináltuk meg a vészkijáratot és a 7. üléssort kivettük.  

 

Béni Norbert képviselő: És a szellőző? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, a szellőzőrendszer.  

 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője megérkezett az ülésterembe.  

 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A következő kérdésem, hogy a Közösségi Ház is rendelkezik 

napelemekkel. A napelemmel áramot tudnak szerezni. Ha a színházteremben légkondi van, 

hőbefúvó... 

 

Horváth Éva polgármester: Nem légkondi van, szellőzőrendszer.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Fűthető-e a levegő vele, vagy csak a hideg levegő megy be? 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Megmondom őszintén soha nem volt 

rá lehetőség, de az összes légkondink olyan, amivel lehet hűteni, fűteni.  

 

Horváth Éva polgármester: A színházterem szellőzése csak szellőzés. Szóba került akkor, 

amikor csináltuk, hogy hűtő, fűtő legyen, de csak szellőző.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Egy napról beszélünk. Nem arról beszélünk, hogy december 

1-től február 28-ig folyamatosan menjen a színházteremben a fűtés. Nem is távfűtésről 

beszélünk. Megkérem a Katit, hogy ennek légy szíves nézzél utána. Azon vakarózunk, hogy a 

falukarácsony megtartható, vagy nem megtartható. 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: A napelemmel kapcsolatban biztos 

nem. A napelem a szellőzőrendszerrel nincs kapcsolatban. A napelem a villamosrendszerre 

termel áramot és a villamos elszámolásnál csökkenti le.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen, de árammal működik.  

 

Horváth Éva polgármester: Szellőzőrendszere van a színházteremnek, nem fűtőrendszere.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem vagyok benne biztos. A téli időszakban biztos, hogy 

nem a mínusz 5 fokot fújja be.  

 

Béni Norbert képviselő: A színházteremnek van másik fűtési lehetősége? 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Teljes radiátor rendszerünk van és most 

az összes le van tekerve. Mellette hozzáteszem… bár nem tudom, hogy miről beszélgettek.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Hogy legyen falukarácsony.  
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Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Akkor azt kezdjük el az elejéről. 

Köszönet a Képviselő-testületnek, hogy a Ház szigetelése és ablakcseréje miatt még egy hetet 

ráhúztunk a fűtésnélküliségre. Ha most bemegyünk, akkor azt mondom, hogy nincs 

elviselhetetlen hőmérséklet, de letekertük a fűtést. Amikor az Évával egyeztettük, attól kezdve 

le van tekerve a fűtés.  

 

Horváth Éva polgármester: Azon megy a vita, hogy a képviselők egy része mindenféleképpen 

szeretne falukarácsonyt csinálni, hogy az nem olyan nagy dolog összehozni a műsort. Én meg 

azt mondom, hogy ne tartsunk az idén falukarácsonyt. 

 

Béni Norbert képviselő: 6 millió forintot kért a Közösségi Ház augusztusban a fennmaradó 

évben, hogy a műsorait, rendezvényeit megtartsa. Polgármester asszony hozott egy kalkulációt 

a tavalyi év fűtésével számolva, hogy idén mennyi lenne a fűtés, arra 6,5 millió forintot kért és 

meg is kapta a Közösségi Ház és akkor le van mondva 9 vagy 10 program.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez csak egy része a programoknak. 

 

Béni Norbert képviselő: Lefinanszíroztuk év végéig a Közösségi Házat, vagy nem? 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Akkor most öntsünk tiszta vizet a 

pohárba és kezdjük az elejétől és biztos leszek benne, hogy mindenki meg fog rám haragudni, 

de eldöntöttem, hogy legfeljebb holnap bejövök és felmondok.  

Azt gondolom, hogy ez egy hihetetlenül inkorrekt vita, egy olyan esetben, amikor a környező 

települések majdnem minden művelődési és közösségi házát bezárják. Tudom, hogy amikor a 

rendkívüli testületi ülésen döntöttetek arról, hogy megkapjuk a 6 millió forintot, nem voltam 

itt, ezt a polgármesteri hivatal és a kincstár számolta ki, hogy mennyit kérünk, voltak 

képviselők, akik totál felháborodtak rajta, hogy megint pénzt kérünk és hogy gondoljuk, és 

mutassuk meg, hogy spórolni tudunk. Hozzám legalábbis ezek a hírek jutottak el.  

Polgármester asszony az október 23-ai ünnepségen szólt nekem, hogy mindenképpen október 

végén, november elején keressem meg és nézzük át, hogy hogyan tudunk spórolni és kér tőlem 

javaslatokat. Átjöttem és végigbeszéltük.  

Azt gondolom, hogy ebben a helyzetben nincs az az intézményvezető, aki bármire azt mondja, 

hogy nem. Átnéztük a rendezvénynaptárt, javasoltam, hogy kérjünk terembérletet a 

csoportoktól. Egyébként nekem az volt a tudomásom, hogy ez december 31-ig szól és valóban 

átnéztük ezeket a rendezvényeket. A történet arról szólt, hogy zárjuk le a színházteremben a 

fűtést, ugyanakkor a túlóra keretünkkel is túlszaladtunk, és az Éva azt mondta, amivel teljes 

mértékben egyetértettem, hogy a hétvégi rendezvényeket, amiket tudunk, mondjuk le és így 

történt ez az egész. Nem voltam abban a helyzetben, hogy azt mondjam, hogy nem. Nincs az a 

Közösségi Ház vezető, aki kap 6 millió forintot, meg aki ezért kapja a fizetését, aki ne akarná 

végigcsinálni az évet, és ne akarná ezeket a rendezvényeket megcsinálni és behozni. 

Feltételezitek, hogy magam és a csapat ellen szólok bármit is? Vagy tennék bármit is? Amikor 

ezt egyeztettük az Évával, akkor azt mondtam, hogy igen, akkor végig kellett hívnom az összes 

csapatot, hogy ne készüljetek. Most megmutathatjátok, hogy erősek vagytok, csak egy csomó 

csoportot lehet, hogy rossz helyzetbe hoztok. Ugyanakkor december 16-án pontosan azért, hogy 

kárpótoljuk a pétieket, úgy terveztük előtte, hogy a műsor előtt lesz a 4. adventi gyertyagyújtás. 

Az Éva meggyújtja az utolsó gyertyát jön a falukarácsony műsor. Most mivel nem lesz 

falukarácsony, felkértük Lukátsné Orovicz Piroska református lelkész asszonyt, a musical 

kurzust és egy órás műsort adnak december 16-án az előtérben. Ugyanakkor, ha megnézitek 

lesznek koncertek. Kérlek benneteket, hogy gondoljátok át ezt az egészet és higgyétek el, hogy 
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szívem szerint másik 25 műsort is beraknék és szeretnék megszervezni én is és a kollégáim is. 

Rajtam és rajtunk nem múlik. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ez nem is volt kérdés.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Egyet mondanék még nektek. 

Megkaptuk az októberi számlát, csakhogy lássátok. A Nagy Ottóval egyeztettünk és mondta, 

hogy ácsi, és még egy hetet vártunk, összesen elhasználtunk 20 GJ-t, tavaly ugyanerre a 

szezonra 57 GJ-t, és ezért a 20 GJ-ért fizetünk 1.370.803,- Ft-ot. 1-1,5 hetes fűtés. Arról szól a 

történet nekem és a kollégáimnak, hogy lesz-e munkánk, állásunk jövőre, meg tudjuk-e tartani 

a csoportokat.  

Beszéltünk ma az Évával és ragaszkodik hozzá, megértem, hogy 14 fok legyen január, február, 

márciusban, de ha megnézitek az összesítésben, amit áthoztam az Évának, hogy hány csoport 

és hány csapat van, és semmi más lehetőségük nincs, hogy ott eddzen és ott legyenek együtt. 

Ezt is gondoljátok végig felelősséggel. Izmozhatunk a falukarácsonyon meg példát 

statuálhatunk belőle, de távlatokban kellene gondolkodnunk és mi, akiknek ez a kenyerünk és 

átérezzük totálisan, hogy gazdálkodni kell, spórolni kell, nincs mese. Ez nem az a szituáció volt, 

hogy sírógörcsöt kapjak polgármester asszony irodájában, hogy de, én igenis akarom a 

falukarácsonyt, meg az összes többit. Mert majd biztos lesz olyan, aki ezt tőlem számonkéri. 

Ebben a helyzetben és szituációban, aki felelősen gondolkodik, nem tehetek mást, minthogy azt 

mondtam, hogy oké Éva legyen így. Soha életemben, huszon valahány év alatt itt dolgozom, 

ilyen meg nem fordult volna a fejemben. Azt gondolom, hogy ez egy rendkívüli helyzet és túl 

kell élni.  

 

Horváth Éva polgármester: Pontosan, amikor azt mondjuk, hogy hol fogjuk meg a pénzt. Ezt 

az egy falukarácsonyt ki lehet hagyni.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Figyeljetek! Amikor azt a 6 milliót 

beraktátok fogalmunk nem volt róla, hogy milyen áremelkedés jön.  

Ami meg megmarad, az maradvány lesz nektek és jövő évben azt csináltok, amit akartok. Csak 

annyi lesz elköltve, ami indokolt. Nem fogjuk elpacsálni. Mire pacsálnánk? 

 

Horváth Éva polgármester: A múlt heti számlatükre a Közösségi Háznak. 5.334 ezer forintot 

költött el múlt péntekig. Most jön erre a 1,5 millió forint. Ezzel a 1,5 millióval kimeríti az 

eredeti előirányzatot, a 7 milliót, amit előirányoztuk. Ezt emeltük meg 6 millióval, azt pedig 

elviszi a novemberi, decemberi fűtés. Még úgyis, hogy ilyen csökkenés van. 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Abban maradtunk az Évával, hogy 18 

fok. A szakköröknél 17 fok van mindenhol. Mindenhol vagy pulóverben, vagy csizmában ülünk 

és 19-étől pedig 14 fok lesz mindenhol.  

 

Horváth Éva polgármester: Egy olyan javaslatot javasolt a Pénzügyi Bizottság, amiben a 

Képviselő-testület nem dönthet, mert az intézményvezető kompetencia. A Pénzügyi Bizottság 

azt javasolta, hogy a Képviselő-testület kérje fel a Közösségi Ház igazgatóját, hogy ajánlja fel 

a korábban törölt rendezvények megtartásának lehetőségét. Ha van, de ha nincs, akkor nincs 

mit felajánlani. Az ő felelőssége. A költségvetésért és az intézmény gazdálkodásáért ő felel. 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Ha végignézzük a rendezvényeket, és 

amik le lettek véve, a falukarácsonyt, az iskolai karácsonyt és a szilveszteri bálon kívül már 

mindegyik lezajlott volna. Higgyétek el, hogy a szívem szakad, azért, hogy végre rajzfilm hetet 
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akartunk csinálni. Az iskolával, a Kolping iskolával egyeztetve egy csomó rajzfilm lett 

megrendelve. Ráadásul ingyenes rendezvény lett volna, és nem tudtuk semmit megcsinálni. 

Végre beindult az alagsorban a zenei koncert, nem tudtuk megcsinálni.  

A falukarácsonynál meg arról szól a történet, hogy a csoportok úgy tudják 2-3 hete, hogy nem 

lesz. December 16-án egy órán keresztül adventi gyertyagyújtás lesz.  

Szeretném, ha benne lenne a jegyzőkönyvben és még egyszer mondom, hogy lehet, hogy jövő 

héten felmondok. A lehető leginkorrektebb és alattomosabb húzás lesz majd, ha esetleg úgy 

dönt a Képviselő-testület, hogy még sem lesz falukarácsony, hogyha a közösségi médiában meg 

a Facebookon az lesz a történet, hogy a Képviselő-testület megszavazta a 6 millió forintot a 

Közösségi Háznak, és az Angeli Kati mégis úgy döntött, hogy nem csinál falukarácsonyt. Ettől 

alattomosabb dolgot nem tudok elképzelni.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem a falukarácsony lehúzásáról szólt a történet, mert amit 

finanszírozni kell, az más forrásból megy, a műsorokért meg nem kell.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Akkor most visszalépek az előző felszólalásommal 

kapcsolatban. Most másik irányból is látom megvilágítva a dolgot. Ha és amennyiben az nem 

létezik és a Katiék ezt végig zongorázták és most kaptuk meg a decemberi programokról a kicsi 

meghívókat, akkor visszalépek. Amíg nem voltál itt, az én felszólalásomban semmiféle bántás 

nem volt. Polgármester asszony arra hivatkozott, hogy nem tudja összekalapozni ilyen rövid 

idő alatt azt az összeget, ami szükséges az előző falukarácsonyokhoz képest. Erre azt reagáltam, 

hogy nem azon múlik, hogy utána ajándék van vagy sem. 

 

Horváth Éva polgármester: De elvárják egyébként.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: És ha meg nem kapják meg, akkor tudják, hogy ez egy ilyen 

év. Azt, hogy ezt most elmondtad indulatosan, teljesen megértem, és semmi gond, nyugodjál 

meg.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Egyet még el szeretnék mondani, hogy 

amikor felhívtuk a csoportokat és konkretizáltuk az Évával, nem tudom, hogy emlékeztek-e rá, 

hogy a pandémia alatt, hogy volt falukarácsony. Online műsort raktunk össze. Az óvodához, 

iskolához elmegyünk, a Napfény Női Kar utolsó próbáján szép ruhában jönnek és amit tudunk 

összeszedegetni, azokból fogunk csinálni egy online karácsonyi műsort. A kollégáim is 

mondanak verset, ha bárkinek van kedve közületek ebben részt venni, megköszönjük. Lesz egy 

online karácsonyi műsor a televízióban, ahol a pétiek és a péti csoportok adnak műsort.  

 

Béni Norbert képviselő: Két dolog a Közösségi Házas energiamegtakarításhoz. Ezt készen 

kaptuk, lényegében el van döntve egy az egyben. Ezzel nem tudunk mit csinálni. Nem fogom 

megszavazni, nem fogom jóváhagyni. Nem fogom felolvasni az alsó öt dolgot, hogy milyen 

egyéb megtakarítási dolgok lennének, mert szerintem teljesen általános dolgok. Mint például, 

hogy mindenki csukja be maga után a bejárati ajtót.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Gondoljátok azt, hogy fűtési szezonban 

vagy bármikor ezt nem kérjük a csoportvezetőktől? Egyszerűen arról szólt a történet, hogy a 

csoportvezetőket megkerestem, leírtam nekik, hogy milyen helyzetben vagyunk, kaptak egy 

levelet az 1.500,- forintos bérleti díjjal, és mondtam, hogy hangsúlyozottabban ezekre 

figyeljenek oda. Kicsi gyerekek járnak hozzánk, egy csomószor úgy repülnek be az ajtón és az 

ügyeletes kolléga megy becsukni utánuk. Azt kértem tőlük, hogy mindannyiszor 

hangsúlyozottan kérjék meg őket, hogy csukják be az ajtót. Ez nem azt jelenti, hogy tárva-
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nyitva lenne a fűtött intézmény minden ajtaja. Azt sem jelenti, hogy a WC-ben mindenhol ég a 

villany. Nem azt mondom, hogy ezek idáig nem valósultak meg, csak fokozattan felhívtuk a 

figyelmet, hogy még jobban figyeljenek oda. Jártatok már ott, nem mondhatod azt, hogy te azt 

tapasztaltad, hogy égnek a WC-ben a villanyok, nincsenek becsukva az ajtók és nem 

igyekszünk spórolni minden évben.  

 

Béni Norbert képviselő: Azt mondtam, hogy ezek alapvető dolgok. Nem csak a mai világban, 

korábban is ezek a dolgok, amik le vannak írva, teljesen alapvető dolgok.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: A Közösségi Ház házirendjében ez bent 

van. Minden helyiségben bent van és minden csoportvezető megkapja.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nagyon örülök neki Kati, hogy most eljöttél, ezt 

elmondtad, és még azt külön megköszönöm, hogy így mondtad el, ilyen szenvedélyesen és 

ilyen szubjektíven. Teljes egészében elfogadom azt a programot, amit a Közösségi Ház szervez. 

Mindenben igazat adok Katinak.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mindegyiken végigmennék. Erről már tárgyaltunk az előző 

testületi ülés előtt és ott azt kifogásoltam, hogy amikor ilyen döntéseket hozunk, miért 

nincsenek jelen a vezetők, miért nem állítunk fel egy prioritást, illetve döntjük el azt, hogy mire 

van pénzünk és mire nem. Ott elhangzott egy-két dolog, hogy lehet csökkenteni, aztán végülis 

a testület abban maradt, hogy semmi gond, van elég pénzünk, támogatjuk. Abban a hiszemben 

voltunk, hogy rendben van, elég a pénz és minden megy úgy, ahogy kellene mennie. 

A másik dolog. Egy szemléletmódról beszélek, nem bíráskodok. Én, ha összeállítanék egy ilyen 

anyagot, például, ami jött a hivatal részéről, nagyon jó, hogy itt is csökkentjük és természetes 

dolog, hogy ebben a helyzetben mindenki, ahol tudja megfogja a dolgokat, de nincs 

számszerűsítve. Nem tudom azt, hogy azzal, hogy csinálunk egy változtatást, hogy pénteken 

nincs igazgatási nap, amit el tudok fogadni, hogy nincsen, meg azt is, hogy van, ezáltal mennyit 

spórolunk meg. Nem tudjuk megmondani. Azt mondjuk, hogy mostantól szedünk pénzt, bérleti 

díjat, 1.500,- forintot, nincs mellé rakva, hogy egyébként mennyi a rezsi. Ez egy bagatell téma, 

de ha azt mondom, hogy 50 ezer forint, akkor nem érdekel az 1.500,- forint, mert nincs 

jelentősége.  

A múltkor az is elhangzott Nagyné Szigeti Mária képviselő részéről és a mi részünkről is, hogy 

olyat nem akarunk, hogy az óvodában a hőmérséklet le legyen véve. Most bejött, hogy 20 fok 

legyen. Nem támogatom most sem, minimum 22 fok kell, hogy legyen. Sokkal többet veszítünk 

azáltal, hogy betegek lesznek a gyerekek, hogy a szülők nem tudnak menni dolgozni, stb. Ennek 

ellenére ez bejött javaslatként egy hónap múlva. Semmi értelmét nem látom ennek a dolognak. 

Főleg azért nem látom, mert nem dől össze hála istennek a ház. Nincs arról szó egyelőre, hogy 

nincs pénzünk a dolgokra.  

Amikor megtörtént ez a megbeszélés egy hónappal ezelőtt, akkor arra számítottam, hogy lesz 

egy összejövetel, megbeszéljük, felállítunk egy prioritást, hozunk egy döntést, amennyiben 

muszáj, bár mi abban maradtunk, hogy nem muszáj. Ehelyett az jött, hogy született egy döntés, 

amit nekem utólag jóvá kell hagyni úgy, hogy meg sem lett kérdezve a véleményem. Nem azért, 

mert az én véleményem olyan fontos, de a többieké is fontos.  

 

Horváth Éva polgármester: Most van megkérdezve. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem. Az van megkérdezve, hogy ti hoztatok egy döntést és 

teljesen megértem a Katit, nagyon nehéz helyzetben van és mindenki tudja, hogy miért, nem 
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akarom itt ragozni. Hoztatok egy döntést, amit nekem utólag támogatni kellene. Nem fogom 

támogatni. Az utólagos támogatásokat semmilyen szinten, soha nem fogom támogatni. 

Még mindig úgy vagyok, hogy adjunk meg minden pénzt és ami még lehetséges, belefér, el 

tudják vállalni és nem hegyezem ki a falukarácsonyra, gondolok egy szilveszteri bálra. 

 

Horváth Éva polgármester: Tartson ügyeletet a Közösségi Ház, amikor most hangzott el, 

hogy a túlóra keretet már régen túllépték. Tartson ügyeletet azért, mert más szilveszterezik a 

Közösségi Házban.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ez így szokott lenni máshol is. Nem fogom támogatni.  

 

Horváth Éva polgármester: A Kati szíve-joga a rendezvények megrendezése, elmondta a 

véleményét. A Közösségi Háznál a Képviselő-testület kompetenciája a Könyvtár nyitva tartása. 

Erről szavazni kell, mert testületi döntés kérdése. A javaslat, hogy szerdai napokon tartson 

nyitva. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Azt szeretném kérdezni a Katitól, hogy nektek volt valami 

pályázatotok, ami miatt… vagy lejárt? 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: December 16-áig lezajlik az összes 

program hozzá.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Molnár képviselő hozzászólására szeretnék reagálni, és azt 

gondolom, hogy minden intézményt érint. Egyetlenegy intézményben nincs energetikai 

szakember és azt gondolom, hogy a képviselők között sincs. Minden intézményvezető a saját 

legjobb tudása szerint kereste meg azt az embert, akit úgy gondoltunk, hogy valamennyire meg 

tudja mondani nekünk a tutit a spórolás tekintetében, és magam részéről a Nagy Ottó úrral 

beszéltem. Mind a villamosenergia, mind a fűtésünk tekintetében. Ebben a házban nem távfűtés 

van, hanem gázfűtés. A gázra nekem 4 éve versenypiaci szerződésem van, nem egyetemes 

szolgáltatásban voltunk. Nem azt mondom, hogy nekem nem lesz drágább a gázfűtésem, de 

nem horror áron megy a gázfűtés. Azt is megkérdeztem Nagy Ottó úrtól, hogy ez a spórolás a 

hivatalban hogyan működjön. Ők, amikor a fűtést elindították, van a termosztát, amit be tud 

állítani egy hőfokra, ami a maximumot szabályozza, a minimumot nem tudja beállítani. Az, 

hogy az irodákban mekkora legyen a hőmérséklet, az irodákban a radiátorokkal tudjuk 

szabályozni. Az, hogy mindegyikünk javaslatában le van írva, hogy a radiátorokat egyesre, 

kettesre, hópihe jelre, bármire levettük, ezzel tudjuk a legjobban, legoptimálisabban 

csökkenteni a felhasznált energiamennyiséget. A felhasznált energiamennyiséget a távfűtéssel 

hiába csökkenti, attól még horrorszámlát fog fizetni sajnos a Közösségi Ház, mert ott a távfűtés 

központi pénzügyi szabályozása olyan amilyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Ehhez hadd mondjam, hogy a régi hivatali épületben az október, 

november havi hőfelhasználás 48 %-kal kevesebb, mint a tavaly évi és 440 ezer forintot 

fizettünk a távfűtésre  a tavalyi 50 ezer forinttal szemben. Itt a novemberi távfűtési számla 

horror, a 3 milliót meg fogja haladni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Úgy fizettük a másik épületre ezt a számlát, hogy akkor már 

a fűtés vissza volt véve a temperáló üzemmódra, 18-20 fokos irodára. Elmondom, hogy a 20 

fokos irodában egész nap ülve dolgozni nem lehet. Ettől függetlenül én is azt kértem a 

kollégáktól, hogy amennyiben egy mód van rá, próbáljuk tartani. A folyosókon is le van véve 

a fűtés, a recepció kivételével. Minden irodában két radiátor van, és minden irodába raktunk fel 
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hőmérőt, annak ellenére, hogy nevetségesnek tartják egyes képviselők. Próbáljuk figyelni, hogy 

a 20 fokon ne menjen nagyon túl. Az irodákban egy radiátor megy 3,5-es 4-es állapotban és 

körülbelül így tudjuk tartani az irodákban a 20 fokot. Azt kértem a kollégáktól, hogy 

amennyiben fáznak a légkondikkal fűtsenek rá, mert nálunk a napelem nagyon bejött. Ez nem 

jelenti azt, hogy a jövő évben ennyire be fog jönni. Az energiaár jövő évben is feljebb fog 

menni. Nem biztos, hogy az főnyeremény, hogy a légkondikkal rásegítünk, de ha kis időre 

bekapcsoljuk, talán a melegérzet javul.  

Továbbra is azt mondom, hogy nem fogjuk tudni megmondani, hogy ezzel mennyit spórolunk. 

Akkor sem tudtuk volna megmondani, hogyha ezért egy külön rendkívüli ülést összehívunk, 

mert még számláink sem voltak, ami alapján meg tudjuk azt mondani, hogy mennyibe került 

annak a félhónapnak a fűtése. November vége van és a hivatal tekintetében még nem kaptam 

fűtésszámlát az októberi hónapról. Nem tudom megmondani, hogy az októberi fűtés így, hogy 

már spóroltunk, mennyibe került.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Lehet, hogy ebbe nem kellene 

beleszólnom. Megértelek téged, amit mondtál, hogy készhelyzet elé voltál állítva és nem volt 

egyeztetés, de erről nem tehetek. Ez a Képviselő-testület belső működéséről szól.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem is neked mondtam.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Arról volt szó, hogy egyeztettünk a 

polgármester asszonnyal és javaslatokat kért tőlünk. Még egyet hozzá szeretnék tenni. Huszon 

valahány éve itt dolgozom. Amit ti is mondtatok, hogy nem volt olyan, amire nem kaptunk 

pénzt. Soha életünkben nem kellett spórolni. A polgármester asszony, a Képviselő-testület, 

mindenki mellettünk állt. Mindent megtetettek azért, hogy megfelelő szakmai munkát 

végezzünk. Eszembe nem jutott, hogy ezen a spóroláson felháborodjak. 

A másik, hogy egy olyan szerencsés helyzetben lévő település vagyunk, ahol egyetlenegy 

szakkörnek, csoportnak nem kellett bérleti díjat fizetni idáig. Lehet, hogy ez elenyésző összeg 

lesz ahhoz képest, amennyibe kerül a rezsiköltség, de minden csoportvezetőnek elmondtam, 

hogy gyakoroljanak gesztust, érezzék azt, hogy a település és az intézmény nehéz helyzetben 

van, szedjék össze az 1.500,- forintot és fizessék be. Érezze át mindenki, hogy rossz helyzetben 

vagyunk. Ez egy lélektani határ, amit most át kellett lépnünk, amit sok településen sokkal 

hamarabb meg kellett tenni, ahol nem volt ilyen hatalmas iparűzési adó. Körbe kell nézni a 

környező településen, hogy a gázár emelkedés előtt milyen terembérleti díjak voltak.  

 

Horváth Éva polgármester: Egy dolgot hadd mondjak el. Az, hogy amikor a hőenergia, 

távfűtési pénzeket az intézményeknek megszavaztuk, már akkor is mondtam, hogy ez a tavalyi 

fogyasztáshoz képest átszámított 23-szoros árral a költség. Akkor is mondtam, hogy ez akkor 

ennyi, ha annyit fogyaszt, mint tavaly, de kevesebbet kell fogyasztania. Megadtuk az összeget, 

mert tartalékunk volt. Ez nem jelenti azt, hogy ezt el is kell költeni, sőt azt mondom, hogy ne 

éljük fel az összes tartalékunkat, mert jövőre nem lesz miből fizetni a fűtést. Jövő március 

végéig egy kanyi pénzt nem kapunk, csak a pénzmaradványból meg az egy tizenharmad 

normatív támogatásból élünk, ami nem a rezsire megy. Nem kell felélni. Igenis spórolni kell, 

és ezeket az intézkedéseket végre kell hajtani. Térjünk vissza a Közösségi Házhoz. 

 

Béni Norbert képviselő: Itt a végén volt egy kis félreértés a Pénzügyi Bizottság ülésén, hogy 

17-e és 31-e között zárva lesz a Közösségi Ház és Könyvtár. Aztán jött, hogy ügyelet lesz, aztán 

jött, hogy mégiscsak nyitva lesz két nap.  
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Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: A történet arról szól, hogy úgy lesz 

zárva a Közösségi Ház, hogy az összes szakkör egyébként is téli szünetet tart, tehát nem lesznek 

a Házban szakkörök. Az éves beszámoló előkészítéséhez az első irodában ott lesznek a 

kollégák, akiknek nincs szabadsága. Akinek van szabadsága, csúszója, annak kiadjuk, hogy ne 

14 fokban ücsörögjön. A könyvtárosokkal abban maradtunk, hogy hetente egyszer lennének a 

könyvtárban. Ezen kívül bárki telefonon, interneten kérhet könyveket, amiket kivisszük az 

ajtóhoz. Rosszul fogalmaztam, elnézést, ne haragudjatok. Mindig lesz a Házban valaki, folyik 

a munka.  

 

Horváth Éva polgármester: Közösségi Ház és Könyvtár könyvtár nyitva tartása szerdánként.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Akkor ez december 31-ig? 

 

Horváth Éva polgármester: Március 31-ig. 

 

Béni Norbert képviselő: December 31-ig. 

 

Horváth Éva polgármester: A határozati javaslatban március 31-ig van.   

 

Molnár Gyula László képviselő: December 31-ig, aztán térjünk vissza rá.  

 

Horváth Éva polgármester: December 31-e után mikor térsz vissza rá, január 30-án?  

 

Béni Norbert képviselő: A decemberi ülésen visszatérhetünk.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mivel leszünk okosabbak két hét múlva? 

 

Béni Norbert képviselő: Az, hogy ez december 31-ig készült csak el, akkor lehet, hogy el fog 

készülni március 31-ig a Közösségi Ház javaslata a könyvtár nyitva tartására. Ennyi fog 

változni. 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Azt nekem, mint intézményvezetőnek 

mondanom kell, hogyha – és mindent megértve – mi most március 31-ig zárva leszünk és a 

könyvtár is, akkor a kulturális élet meghal Péten. A pandémia után véres verítékkel varázsoltuk 

vissza a csoportokat. Nézzétek meg mennyi csoportunk van, meg a könyvtári látogatásokat. 

Megértek mindent.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt mondod, hogy csak december 31-ig? 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Igen, leülök a kollégákkal, 

egyeztessünk, bármilyen körben, menjünk végig az összes bizottságon, beszéljük végig, hogy 

mindenki a sajátjának érezze ezt a döntést, de beszéljük végig és döntsünk közösen.  

 

Horváth Éva polgármester: Olyan döntést hozzunk, amiben egyetértünk, hogy december 17. 

és december 31. között a Közösségi Ház, mint intézmény zárva van, a könyvtár a két szerdai 

napon üzemel. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

317/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közösségi 

Ház és Könyvtár 2022. december 17. és 2022. december 31. közötti 

időtartamú zárva tartása alatt a könyvtár nyitva tartását az alábbiak szerint 

hagyja jóvá.  

 

2022. december 21-én (szerda) 10.00 és 18.00 óra között 

2022. december 28-án (szerda) 10.00 és 18.00 óra között 

 

Határidő: a határozat megküldésére: 2022. november 28. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Februárban van pogácsafesztivál. 

 

Horváth Éva polgármester: Lehet, hogy nem lesz pogácsafesztivál.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Erre visszatérünk. Januárban leülünk 

és vártok tőlünk egy javaslatot, hogy hogyan gondoljuk a Közösségi Ház programjait, 

rendezvényeit.  

 

Horváth Éva polgármester: Úgyis januárban szoktátok összeállítani a rendezvény és 

eseménynaptárt.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Dolgozni ebben a két hétben tudunk és 

akkor végigbeszéljük és döntötök közösen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor visszakozok a javaslatommal,  nem kell az 

ügyfélfogadást módosítani és megoldom azt, hogy spóroljunk, és akkor nem járnak rosszul azok 

a dolgozóim, akinek kisgyereke van az óvodában. Visszavonom a javaslatomat. Az összes 

többit meg nem kell jóváhagyni. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Akkor az Óvodához hadd szóljak, hogy az a 20 fok nagyon-

nagyon kevés.  

 

Horváth Éva polgármester: Ne haragudj, ezt a Mónika írta le, nem én adtam a szájába.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen, és akkor mondtam, hogy legyen kedves a hőmérőt 

mindenki nézze meg és mondták, hogy hol legyen a hőmérő? 1,5 méter magasan vagy ott, ahol 

a gyerek játszik. A 20 fok nagyon kevés, már a Mónika is átgondolta, de én nem nyilatkozhatok 

az ő nevében. Hétfőn, kedden a gyerekek pulóverben és dupla nadrágban voltak a csoportban, 

merthogy hétvégén le lett véve a hőmérséklet és az a rettenetesen rosszul szigetelt épület kihűlt. 

Kellett két nap mire a termek felmelegedtek. Szerdán kéretőztek ki a gyerekek, hogy leveszik 

a pulóverüket. Az óvodás a szőnyegen játszik és az altatás lent a földön, szivacson zajlik. A 

szőnyegen van a szivacs. Fent megvan a 20 fok, akkor lent mennyi van? És akkor hol legyen a 

hőmérő, az ajtó mellett, ahol esetleg huzatos, mert nem jól zárnak az ajtók, vagy pedig a csoport 

belső csücskében. Ma végigfutottok és végignéztük mindenhol, kellemes 21-22 fok volt. A Spar 
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felőli oldalon, a Bóbita és a Sün Balázs csoportok nem tudni miért, hiába voltak feltekerve a 

radiátorok, éppen hogy 20 fok van. 1,5 magasságon belül 19,5 fok volt 3,5 napi folyamatos 

fűtés mellett. Ebbe nem gondoltunk bele.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy 22 fok alá az óvodában a hőmérsékletet 

nem lehet levinni, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

318/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 
 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a „Panelkuckó” Napköziotthonos Óvodában a fűtési 

hőmérsékletet 22°C alá nem lehet levinni. 

 

Határidő: a határozat megküldésére: 2022. november 25. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Nagy Zsolt képviselő: Kérdés jegyző asszony felé, mert nem értettem ezt az ügyfélfogadásos 

történetet, hogy most visszavontad. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt a javaslatot visszavonom és a spórolást megoldom. Az 

összes többi javaslatomat nem kell jóváhagyni, mert én, mint intézményvezető megoldom. Az 

ügyfélfogadás rendjét kellett volna jóváhagyni, de azt a javaslatomat visszavonom.  

 

Horváth Éva polgármester: Marad a 4-es pont, ami arról szól, hogy két bizottság legyen a 

három helyett. Véleményeket kérek! Nem volt hozzászólás.  

Aki támogatja, hogy két bizottságot működtessen a Képviselő-testület, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 1 igen szavazattal és 5 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

319/2022.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Horváth Éva polgármester javaslatát, mely szerint a Képviselő-

testület 2023. január 1-től 2 bizottságot működtessen a testületi munka 

előkészítésre.  

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mivel energia megtakarításról és spórolásról van szó és 

végigbeszéltük az intézményeket, fel szeretném hívni a figyelmet egy nagy területre, ahol 

nagyon sokat lehetne spórolni, ez pedig a település közvilágítása. Javaslom, hogy a 

polgármester asszony kezdjen tárgyalásokat az EON-nal, hogy a település utcáin minden 

második világítótestet tartalmazó oszlopon szüntessük meg a világítást.  
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Horváth Éva polgármester: Ezzel kettő bajom van. Egyrészt nem az EON lesz a szolgáltató 

január 1-től, hanem az MVM. A közbeszerzésnek feltétele volt, hogy le kellett adni a várható 

teljesítményt és felhasználást és attól plusz, mínusz értelemben 5 %-ot, maximum 10 %-ot lehet 

eltérni. Különben büntetés, meg felár, meg mindenféle van. Ha mi a felére vesszük a 

teljesítményt, akkor minket nagyon megbüntetnek, és teljesen felesleges volt közbeszerezni. 

Így is a 170,- forint a 46,- forinthoz képest horror, de a 250-től, vagy a még többtől alacsonyabb.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Konzultálj légy szíves Berhida polgármesterével és a 

többiekkel, mert ott ezt megoldották.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem közbeszereztek most, hanem van egy élő szerződésük, ami 

még nem járt le. Ugyanúgy, mint Várpalotának is van még élő szerződése, ami még nem járt 

le.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor kérdezzétek meg a Belügyminisztériumot. Hogy 

lehet Magyarországon a településeknek energiával spórolni, ha ilyen ostoba törvények és 

megkötöttségek vannak. 

 

Horváth Éva polgármester: A közbeszerzési kiírásnak volt a szövege. A pályázó a 

pályázatban úgy pályázott, hogy meg volt adva, hogy mennyi energiát kell biztosítanunk a 

településnek intézményenként és összességében.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mikor pályáztál erre? 

 

Horváth Éva polgármester: Most csináltuk a közbeszerzést.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Miért nem gondoltatok rá? Már augusztusban mondtam, 

hogy le kell venni felére a közvilágítást.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A bizottsági ülésen is többször elhangzott.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Megpályázod az egész mennyiséget? 

 

Horváth Éva polgármester: Mást nem tudunk, mert ezt igazolni kell és azt csak a számlákkal 

tudjuk igazolni, hogy mennyi a fogyasztás.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Három dolog. Amit Miskolczi Ferenc alpolgármester mond 

az nem ördögtől való, meg lehet kérdezni. Ha 30 % az alsó határ, akkor annyi. Egyébként is 

csak úgy támogatnám, hogy csak bizonyos kardinális helyeken. Intézmények előtt, illetve 

buszmegállókban több fény legyen.  

Azon most is el tudunk gondolkodni, hogy spórolni akarunk, szét van túrva a településünk 

központja elég rendesen. Az adventi világításnál a felújítást már nem tudjuk visszavonni, 

elkészülnek, jövőre is szép legyen. Az, hogy azt összetúrt helyszínt kivilágítsuk?! 

 

Horváth Éva polgármester: Két hét múlva el lesz takarítva minden.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Úgy legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Nyomáspróbáznak jövő héten.  
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Molnár Gyula László képviselő: Még egy dologra szerettem volna felhívni a figyelmet, hogy 

jövőre a költségvetést az intézményeknek úgy kell összeállítani, hogy nagyon odafigyelnek 

arra, hogyha hasonló évbe futunk bele, akkor már egész évben milyen programok lesznek. Azt 

próbáljuk meg úgy elfogadni, hogy abba már ne nagyon legyen módosítás, ha nem muszáj.  

 

Horváth Éva polgármester: Attól függ, hogy az energiaárak a világban, hogy alakulnak.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Most már figyelembe tudunk venni sok mindent és ahhoz 

lehet alkalmazkodni.  

 

Béni Norbert képviselő: Nagyné Szigeti Máriát szeretném megkérdezni, hogy 3 nap volt, mire 

felfűtött az óvodában néhány csoport? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Hétfőn, kedden még pulóverben volt minden gyerek.  

 

Béni Norbert képviselő: Szeretném, ha úgy lenne a hétvégi fűtés levétel, hogy hétfőn reggel 

legyen rendesen fűtés.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Hétfőn reggel mennek a dajka nénik fél hatkor és feltekerik.  

 

Béni Norbert képviselő: Ezt most is megtették és még sem sikerült felfűteni.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem kell letekerni hópihéig, hanem legalább egyesen kell hagyni.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Arról volt szó szerintem, hogy a Pétkommosok fogják az 

egész rendszert lejjebb vinni és nem kell tekergetni a radiátorokat külön.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Biztos, hogy nem. Ezt mondtam, hogy beszéltem az Ottóval, 

megkérdeztem, hogy hogyan spóroljunk. A másik épület miatt is. Azt mondta, hogy azzal nem 

fogok tudni spórolni, hogy ő ott lejjebb veszi. Pont a régi épület vége valamelyik hőközpontnál, 

75 fokos melegvíz jön be az én régi épületembe. Úgy tudok ott spórolni, hogy a radiátort 

leviszem hópihéig, hogy tovább ne jöjjön. Azt mondta, hogy nem tudja konkrétan megmondani, 

hogy ez 14 vagy 15 fok a radiátoron. A legjobb hatásfokot így tudom elérni, mert ott, abban az 

irodában nincs fűtés.  

Itt bent a hivatalban már kitapasztaltuk, tehát hópihéig nem kell a radiátorokat levinni ahhoz, 

hogy a radiátorban ne legyen melegvíz. Ha hármasra visszaveszem már hideg a radiátor, itt már 

nincs fűtés, viszont nincs az épületben annyira hideg. Azt is elmondom, hogy ez egy új épület 

és nagyon jó a hőszigetelése. Viszonylag könnyen meg fogom csinálni a spórolást. Azért 

mondtam, hogy nálunk a spórolás rendben van. Az óvoda lehet, hogy nem. Az óvodánál is azt 

tudom gondolni, hogy véletlenül se hópihéig legyen letekerve.  

 

Béni Norbert képviselő: Ki kell tapasztalni.  

 

Horváth Éva polgármester: Haladjunk tovább.  
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Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat I-III. negyedéves gazdálkodásáról (száma: 196/2022.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg tájékoztatók 1.) pontja) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottsági üléseken észrevétel nem volt. Kérdés, hozzászólás? 

 

Béni Norbert képviselő: Tájékoztató mellékletei. Pénzügyi mérleg, kiadási rész, 2022. I. félévi 

teljesítés. Ez I-III. negyedév lesz, ha jól sejtem.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Bent maradt a régi.  

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm.  

 

Béni Norbert képviselő: Ezt rendbe kellene tenni, hogy ez miért is 3,4 milliárd? Ha jól tudom 

ez nem így van. A lekötések miatt folyamatosan összeadódnak az összegek.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért tettük oda zárójelbe, mert az a tény, hogy ennyi az idei 

bevétel, ennyi az idei kiadás. Az összes többi torzított adat. Ami a zárójelben van, az az igaz, 

tényleges.  

 

Béni Norbert képviselő: Mennyi van most lekötve? 

 

Horváth Éva polgármester: Most 600 millió forint, ami december 30-án jár le.  

Decemberi testületi ülésen költségvetési rendelet módosítás lesz. Lesz előtte egy előterjesztés 

a közvilágítási költségek megemelésére. Addigra megjön a novemberi számla is, és ez erre az 

évre.  

 

Béni Norbert képviselő: Jól értelmeztem, hogy van 600 millió forintunk lekötve, elvileg 200 

millió forint van a felhalmozási táblában, ami átvitel lesz a jövő évre. Meg van egy 200 milliós 

tagi kölcsönünk is, amit elvileg vissza fog fizetni a Pétkomm Kft. Van tartalék ebben a 

rendszerben.  

 

 

 

2.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 193/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg tájékoztatók 2.) pontja) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  
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VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Képviselői jelzések 

aa) Lakótelepi központban fűtéscső 

 

Béni Norbert képviselő: A fűtéscsövet megkérdezted az előbb, hogy mikor lesz rend a 

központba. Azt mondta rá polgármester asszony, hogy két héten belül. Úgy tudom, hogy ott 

már fa díszítést szerveztek. Jó lenne, ha rend lenne.  

 

ab) Liszt Ferenc utca 1. előtti közvilágítási lámpa 

 

Béni Norbert képviselő: Liszt Ferenc utca 1. előtt a lámpát megcsinálták, úgy, hogy az egyik 

felét, azt lekapcsolták. Most csak az egyik ága világít. Azt meg kellene nézni.  

 

ac) Gördeszka elem 

  

Béni Norbert képviselő: A gördeszka elemével mi a helyzet? Láttam azt az elemet, amit 

leszedtek. Ki lett cserélve, aztán tönkrement. És az az elem? Bánya utca? Ott láttam egy hete. 

 

Horváth Éva polgármester: Erről nem tudok mondani semmit sem.  

 

ad) Ifjúsági tó körüli közvilágítás 

 

Béni Norbert képviselő: Nagyné Szigeti Mária kérdezte a múltkor a tó világítást. Azzal mi a 

helyzet? Ott nagyon sötét van.   

 

Horváth Éva polgármester: Elfelejtettem szólni az Attilának. Itt van az Attila, csinálja jövő 

héttől kezdve a Sugár úton a napelemet, szólok neki.  

 

Béni Norbert képviselő: A Liszt Ferenc utca 1. előtti lámpát a hivatal jelezte, és lakos is. A 

lakossági bejelentés után két nappal meg volt javítva.  

 

ae) Sugár úti felújítás 

 

Béni Norbert képviselő: A Sugár úti felújítás?  

 

Horváth Éva polgármester: Most jött meg az anyag. Amint megkap mindent 3 nap alatt 

felrakja.  

 

af) Liszt Ferenc utcában parkolás 

  

Béni Norbert képviselő: Jelzés érkezett, hogy a Liszt Ferenc utcai kanyarban a parkolás eléggé 

el van durvulva. Azt szeretném kérdezni, hogy a közterület felügyelők a délutáni, esti műszakja 

hogy áll? Volt, hogy találkoztam velük a tónál egyszer. Van még ilyen délután, esti műszakjuk? 

El lehetne őket arra küldeni. Néhány elágazóban úgy parkolnak, mintha ki akarnának 

kanyarodni. Elállnak egy bejáratot a parkolóhoz. Nem lehet bejárni csak egy sávon. Nincs 

lehúzódva. Konkrétan teljesen merőlegesen áll az autó az útra.  
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Molnár Gyula László képviselő: Néha ott még elindul egy busz, amit jeleztem, meg kamion 

is. 

 

ag) Kukák 

 

Béni Norbert képviselő: A kukák, amiket Molnár képviselő úr betettett a költségvetésbe? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az egyik bizottsági ülésen Nagy Ottó ügyvezető úrral 

kiválasztottuk, tettünk javaslatot, csak ő közben covidos lett és így elmaradt.  

 

Horváth Éva polgármester: Majd jövőre. 

 

ah) Vízvételi hely az Ifjúsági tónál 

 

Béni Norbert képviselő: Vízvételi hely elkészült a tónál? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Még nem jött meg a vízminta.  

 

ai) Berhidai út 84-86. park gondozás 

 

Béni Norbert képviselő: Berhidai út 84-86. között a 84-es háznál a hölgy, aki a parkot 

gondozza készített a Pétkommnak egy óriási halmot, megmetszette az ágakat, ha lehetne 

elvinni. 

 

Horváth Éva polgármester: Jó.  

 

aj) Béri Balogh Ádám utca tábla 

 

Béni Norbert képviselő: Béri Balogh Ádám utca tábla? 

 

Horváth Éva polgármester: Most felújítják, és akkor a táblára is odafigyelünk. 

 

ak) Kaposi víztározó tisztítása 

 

Béni Norbert képviselő: Pista bácsi kérdezné, hogy a Kaposi víztározó tisztításának a levele a 

Nitrogén felé elment-e? 

 

Horváth Éva polgármester: A Nitrogén az idén egyszer már tisztította a Kaposit. A Nitrogén 

képviselőjének megmutattam a határozati javaslatot, ez az ő üzemi területük, mi nem 

kötelezhetjük. Nem szemetes. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ők is spórolnak.  

 

al) Ebösszírás  

 

Béni Norbert képviselő: Jegyző asszonyt megkérném, hogy egy pár szót mondjon az 

ebösszírásról, mert terjed az ebadó nagyon komolyan Péten.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az ebösszeírásról, amit kiküldtünk tájékoztatót és kérést, 

annak az egyik oldalán szépen jogszabályban felsorolva bent van, hogy kötelezettsége a 
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jegyzőnek, hogy háromévente a település ebeit összeírja. Ez egy három évente esedékes 

összeírás. Szerintem két éve is volt egy ilyen, de nem ennyire kiterjedő volt. Most minden 

lakásba be lett dobva az értesítő.  

Sokan mondták, hogy miért kell, mert most oltatták be a kutyát és nyilvántartásba van véve. 

Sok embernek igaza lehet ezzel, mert valóban úgy van, hogy van egy országos ebnyilvántartás, 

ahova a bechipelt, beoltott kutyákat az állatorvosoknak kell feltölteni. Sajnálatos módon nem 

minden állatorvos tölti fel a kutyák oltását, chipelését a rendszerbe. Ez az országos nyilvántartás 

70 %-osra tehető. A mi nyilvántartásunk, ami ezekből az összeíró lapokból jön megvásárolt eb 

nyilvántartás. Ez lehetne alapja az ebadónak, de erre én javaslatot biztosan nem fogok tenni. A 

Képviselő-testület részéről sem merült fel ez.  

 

am) Úthiba lista  

 

Béni Norbert képviselő: Horváth István külsős tagunk küldött egy kettő oldalas úthibás listát. 

Szerintem majd a decemberi ülésre be kellene hozni. 

 

Horváth Éva polgármester: Karbantartás jellegű mindegyik. Jövő évben lesz egy 

karbantartási keret és a Településfejlesztési Bizottság a listából megmondja, hogy mivel 

kezdjük. Nem kell külön tárgyalni.  

 

am) Felnőttorvos bejutás  

 

Béni Norbert képviselő: Jegyző asszonyt szeretném megkérdezni, hogy a felnőttorvoshoz való 

bejutásnak van-e bármilyen olyan feltétele, hogy teszt? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nincs.  

 

ao) Önkormányzati lakások  

 

Molnár Gyula László képviselő: Egyetlenegy tájékoztatást kérnék a jegyző asszonytól, hogy 

mikor fogjuk tárgyalni az önkormányzati lakások ügyét? Még az idén bele fog férni, vagy nem? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, bele.  

 

 

18.35 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva  sk.                   Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


